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Americkou mediální alternativou se šíří znepokojivé úvahy o tom, že v mnoha oborech lidské činnosti
v USA se objevil náhlý nedostatek pracovníků a začínají se množit otázky i úvahy o tom, kam že to
vlastně zmizeli všichni ti lidé? Americký novinář Michael Snyder ze známého blogu The Economic
Collapse Blog položil tuto znepokojivou otázku jako první: Kam odešli všichni lidé??

Snyder zdůrazňuje, že je globální nedostatek pracovníků všech možných oborů nyní široce hlášený z
celého světa. A že tento fenomén lze skutečně vysvětlit pouze tím, že náhle mezi námi více není velký
počet dospělých osob v produktivním věku. Ve Spojených státech, kde americký nejvyšší soud zrušil
moratorium na neústavní vystěhování CDC, lidé prostě potřebují pracovat, aby mohli platit nájem
(když se bezplatné nájemné zastavilo). A vzhledem k tomu, že ve většině států USA již výplaty covid
stimulů skončily, lidé nemohou být jen doma a nepracovat …navíc když nebývalá inflace tlačí ceny
potravin do nehorázných výšin

Jak zdůrazňuje M. Snyder:

V USA ani ve světě dnes není dost dělníků v továrně, není dost řidičů kamionů, není dost pracovníků
v přístavu, není dost zaměstnanců na řádné obsazení našich obchodů a nedostatek lékařů a
zdravotních sester se v některých státech USA stává vážnou krizí v oblasti zdravotnictví. V normální
době nám bylo vždy řečeno, že globální ekonomika vytváří téměř vždy dostatek pracovních míst pro
všechny, ale nyní se naopak náhle potýkáme s obrovským celosvětovým nedostatkem pracovních sil.
Vyvolává to znepokojivý dojem toho, jako kdyby miliony a miliony lidí najednou zmizely ze systému.

Položme si nyní druhou polovinu této otázky: Je možné, aby nemocnice systematicky vraždily lidi a
ještě k tomu tajně likvidovaly jejich těla, aby zakryly masivní počet úmrtí způsobených očkováním
proti viru covid?

Už není tak neuvěřitelné, že by se nemocnice mohly zabývat dokonce i maskováním úmrtí
očkovaných pacientů

V kterémkoli předchozím roce bych to vypadalo, že každá taková podobná myšlenka je jen hodně
divoká konspirační teorie, ale poté, co byli například natočeni správci nemocnic a jejich obchodní
manažeři na nedávném videu při přiznání, že se záměrně chystají měnit počet pacientů s covidem,
aby tím „vyděsili“ veřejnost, aby získala více chuti nechat se očkovat experimentálními vakcínami,
tak je nyní naprosto jasné, že v USA a nepochybně i všude možně jinde se nemocnice stali doslova
továrnami na vraždy, které navíc provozují psychopatičtí nelidští šílenci vydávající se za
lékaře a správce . Takoví mají nulový zájem na tom léčit, pomáhat lidem nebo předcházet úmrtím.
Spíše nyní a navíc zcela otevřeně pracují na maximalizaci počtu hospitalizací a úmrtí hlavně u těch
dosud neočkovaných a zdá se, že se nezastaví před ničím, aby toho dosáhli.

Logicky by také udělali cokoli naopak pro to, aby zakryli smrt již očkovaných pacientů. Máte
pochybnosti o tom, že by tito lidé klidně lhali a páchali podvody v oblasti zdravotní péče jen proto,
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aby zakryli pravdu o úmrtích na vakcíny před veřejností?

Nedávné video z Austrálie ukazuje místního muže, který obviňuje nemocnice z ošetřování
vaxxovaných pacientů ivermektinem , aby si zachránili život, a současně dával nevaxované
pacienty na ventilátory , aby je zavraždil a zvýšil tak počet úmrtí mezi „neočkovanými“. Podívejte
se zde:

http://brighteon.com/d39bd385-15c0-470f-9643-4a15b03e3db1

Nemáme důkaz, že tvrzení v tomto videu jsou na 100% pravdivá, ale položme si tuto otázku:
Překvapilo by nás, kdyby byly?

Odpověď většiny normálních, ještě soudných lidí nyní nejspíš bude: „Ne, vůbec ne.“

Nyní je zřejmé, že mnoho lékařů, zdravotních sester a správců nemocnic dnes prostě zcela ignoruje
lidský život a pouze se snaží prosazovat svůj program covid kultu bez ohledu na cenu … i když to
znamená vraždit nevinné lidské bytosti a dávat jejich těla do popelnice (nebo spaloven) na
nemocničním parkovišti.

Big Tech umlčuje kohokoli, kdo se zmiňuje o poškozeních
nebo úmrtích způsobených Covid vakcínami
Aby se dále utajovala skutečnost, tak Big Tech umlčuje nebo dokonce rovnou vymaže platformu či
účet každému, kdo mluví o někom, o kom ví, že byl poškozen nebo rovnou zabit očkováním. Kanály,
kterými by se za normálních okolností šířily informace o úmrtí po vakcínách, byl tedy cenzurou zcela
uzavřeny. Dnes je dovoleno říkat jen dobré věci o očkovacích látkách proti covidu, nikoli ty kritické.

Je tedy velmi pravděpodobné, že miliony Američanů jsou již dnes mrtví po vakcínách proti viru
covidu a téměř by o tom neproběhla žádná veřejná zmínka. Média jsou dnes totiž zcela ovládána
společností Big Pharma a technologičtí giganti jakoukoli takovou informaci potlačují. Média a
internet jsou dva způsoby, jakými naprostá většina populace získává informace.

Mezitím klidně bylo možné nemocnicím a krajským úředníkům poměrně snadno nařídit, aby
manipulovali s počty mrtvých a zatajili všechna úmrtí způsobená očkovací látkou proti COVID,
přesně stejným způsobem, jak loni manipulovali statistiky a všechny počty „nakažených“ a
nemocných a tvrdili, že na covid umírají všichni (a k tomu tvrdili, že všechna nemocniční lůžka jsou
plná), zatímco se ve skutečnosti vůbec nic takového nedělo.

Jedinou oblastí, kterou Big-tech společnosti ještě úplně
neovládají, jsou sekce komentářů k publikovaným článkům
Pokud by k tomuto „tajnému holocaustu“ docházelo, měli bychom o tom někde najít důkaz, možná v
polozapomenutých koutech internetu, které nejsou plně pod kontrolou společností Big Pharma a
vymahačů očkování. Přesně takovým místem může být sekce komentářů pod publikovanými příběhy.

Co tedy najdeme v komentářích k příběhům o vakcínách na covid?

Jak nedávno uvedl server LifeSiteNews , „televizní stanice žádá příběhy o úmrtích neočkovaných lidí,
ale je místo toho doslova zaplavena příběhy smrti a poškození po vakcínách“

Zatímco se pobočka ABC News pokoušela najít jakýkoliv příběh neočkovaných lidí umírajících na
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covid, místo toho dostali do dneška nahlášeno více než 180 000 komentářů od lidí, kteří sdílí
příběhy o poškozeních a úmrtích po očkování .

Pokud by na vakcíny nikdo neumíral, jak by to bylo možné? Z komentářů:

„Neznám nikoho, kdo by zemřel na covid, ale znám 37letého, který dostal vakcínu a o 8 dní později
zemřel na aneurysma mozku,“ napsal uživatel Facebooku pod jménem Maximilien Robespierre.

Bezprostředně níže Richard Smother řekl: „Dcera mých spolupracovníků (12 let) musela být
převezena na pohotovost poté, co se zhroutila hodinu po svém druhém očkování.“

Krista Evans řekla: „Osobně znám 3 lidi, kteří zemřeli krátce poté, co byli plně vaxxováni. Všichni
lidé, které znám, kteří měli čínský virus, měli jen velmi mírné příznaky podobné chřipce, tak proč by
sakra někdo šťouchal do tohoto jedu?

Becky Burch poznamenala: „Teta zemřela týden po očkování. Rodina o tom nikdy moc nepřemýšlela,
dokud nebyla na návštěvě u jiného bratrance, kterému rodina zemřela po očkování se stejným
‚podivným‘ problémem … nebyli si jisti v detailech. Nyní si myslí, že to bylo očkováním. “

Kromě úmrtí se objevují tisíce svědectví o vedlejších účincích očkování o celé řadu vedlejších účinků
a symptomů, od srdečních záchvatů a krevních sraženin přes problémy s trávením až po ztrátu zraku
a schopnosti pohybu.

„Moje matka dostala infarkt 4 dny po obdržení první vakcíny.“ Nyní má v plicích krevní sraženinu,
“komentovala to Jessica Mauldin.

Juli Smith napsala: „Můj soused zemřel na vax, pohřeb je příští týden. Moje máma necítí její ruce a
nohy. Můj BFF byl několikrát v ER s oslabujícími bolestmi hlavy. Moje máma a lékaři z BFF spolu
nekorelují, ale načasování to činí podezřelým. Doktor mé manželky ho odmítl nechat testovat na
protilátky proti covid. Tito lékaři jsou spoluviníci. “

Pokud by jen jeden z 20 lidí zemřel na očkování proti covidu,
znamenalo by to do současnosti více než 16 milionů úmrtí po
celé Americe
Zkontrolujte si i vy váš vlastní okruh rodiny a přátel: Neznáte alespoň jednoho člověka, který již
zemřel po očkování proti covid?

Pokud by totiž jen 1 z 20 vašich přátel zemřel po očkování na covid, znamená to 5% úmrtnost v celé
populaci, což by znamenalo jen v Americe více než 16 milionů úmrtí .

Netvrdíme, že vakcína proti covid zabila (zatím) více než 16 milionů lidí, ale pokud téměř každý zná
někoho, kdo na tuto vakcínu zemřel, skutečný počet je téměř jistě již v milionech.

Bylo by také velmi snadné zakrýt tato úmrtí, kdyby finanční instituce s vazbami na vládu vykoupila
všechny domovy, které dříve obývaly nyní mrtvé oběti očkování . Jistě, a to je přesně to, co
dělá investiční fond BlackRock jak píše NOQreport:

… Dubnový článek WSJ, který zaznamenává aktivity fondů BlackRock a dalších peněžních institucí,
které skupují náhle prázdné rodinné domy po USA tak rychle, jak jen mohou, dokonce za ceny vyšší,
než je průměrný majitel domu ochoten zaplatit. Kupují je za příplatek, a to by mělo už trknout
každého, ne?

https://noqreport.com/2021/06/11/yes-blackrocks-home-buying-spree-should-concern-you/


Vypadá to, že BlackRock nakupuje přebytečný inventář domů , aby si udržel vysokou poptávku,
zatímco tolik majitelů domů náhle umírá a mizí ze světa. Vlákno na Twitteru od @CulturalHusbandry
dodává:

Blackrock kupuje každý rodinný dům, který najde, platí o 20–50% nad požadovanou cenu a přeplácí
běžné kupce domů. Proč korporace, penzijní fondy a skupiny investující do nemovitostí skupují celé
čtvrti od střední třídy? Podívejme se. Domovy se objevují na MLS a během několika hodin mají novou
nájemní smlouvu. Blackrock mimo jiné také skupuje tisíce zcela nových domů a dokonce celých
čtvrtí.

Režisér pohřbu John O’Looney upozornil na masová úmrtí
způsobená „covidem“
Velmi důležitý rozhovor s Johnem O’Looneym z Milton Keynes Family Funeral Services ve Velké
Británii se šíří jako blesk po síti. Odhaluje skutečně šokující a dosti znepokojivé informace o
nemocnicích, které masově vraždí své pacienty pod jménem plandemie „covid“ a dopravují stálý
proud těl pohřebním službám.

Podívejte se zde:

http://brighteon.com/ff7c79ce-367e-478d-aa74-76868f454e4b

A samozřejmě, video platformy na síti již dlouho přináší videa ukazující stovky tisíc plastových rakví
FEMA naskládaných ve velkém na různých místech po celé Americe. Ostatně takové video jsem
zveřejnila minulý rok i já, dokonce několikrát a pokaždé mi jej YouTube nakonec smazal, proč asi?
Zde je jedno takové video prostřednictvím Brighteon.com:

https://www.brighteon.com/3d2f9bdb-64e1-4641-a305-49c3ba22f76f

Je zcela zřejmé, že FEMA plánuje hromadná úmrtí a že toto plánování probíhá již mnoho let. Existuje
tedy nepochybně vybudovaná infrastruktura, která umožní, že miliony mrtvých těl nenápadně a
rychle zmizí do rakví a masových hrobů, a to vše přímo pod dohledem americké vlády, která dnes
vede biologický boj proti americkému lidu. Není to absolutní důkaz, že se takové události dějí, ale
ukazuje to, že jejich náznaky jsou velmi věrohodné a že taková infrastruktura „smrti“ v USA již dávno
existuje.

V dnešním článku jen zveřejňuji své narůstající přesvědčení o tom, že miliony lidí podle všeho mizí z
naší ekonomiky, takže malí zaměstnavatelé zůstávají na sucho a bez lidí, a že dokonce na mnoha
pozicích nikdo nezbyl, aby nyní zaplnil nyní více než 10 milionů volných pracovních míst, která jsou
nezbytná třeba jen pro provoz těch podniků, které drží Ameriku ekonomicky nad vodou.

Ostatně po přečtení tohoto článku se sami se rozhodněte, zda si také myslíte, že vakcíny na covid již
zabili miliony lidí po celé Americe, zatímco americká zkorumpovaná, vlastizrádná vláda to vše
zakrývá a umlčuje ty, kteří se o tom snaží promluvit. A položte si třeba jen tuto jednu velmi důležitou
otázku: Pokud by vakcíny covid byly naprosto bezpečné a účinné, proč by Big Tech musel umlčovat a
cenzurovat tolik lidí, kteří byli přímými svědky poškození zdraví nebo usmrcení lidí těmito
vakcínami?

A je jen na nás všech, na našem občanském postoji, odvaze a odhodlání bránit si svá práva, jestli se
podobných procesů brzy dočkáme i u nás, v krásné české kotlince. A já tvrdím, že jestli si zvolíme
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opět Ano, bude ještě hůř v čele se soudruhem Babišem, tak si jich dočkáme velice brzy.

Státní ústav pro kontrolu léčiv (SÚKL) eviduje ke čtvrtku 8.4.2021 36 podezření na úmrtí spojené s
očkováním proti onemocnění covid-19. Celkově už 2736 lidí nahlásilo nežádoucí účinky. Všechny
případy SÚKL prověřuje.

Státní ústav pro kontrolu léčiv informaci zveřejnil ve svém pravidelném týdenním přehledu. Za
poslední týden stoupl počet podezření na úmrtí ve spojitosti s očkováním o pět.

Myšpule Kladno


